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Wij hebben artikel 40 vragen van u ontvangen over brievenbussen in Alphen aan den Rijn. ln deze
brief geven wU antwoord op uw vragen.

l. Bent u bekend met het verwijderen door post.nl van de brievenbussen?

Ja. W¡ zijn hierover op I 6 juni jl. geïnformeerd door Post.nl.

2. Vindt u deze actie en de gevolgen daarvan stroken met het collegeprogramma ten aanzien
van burgerpartic¡pat¡e en zorg?

Het college investeert zelf waar mogelijk en noodzakelijk in voorzieningen dichtbij
inwoners. ln die zin strookt het besluitvan Post.nl niet met onze visie.

3. Heeft u hierover vooraf contact gehad met post.nl of doelgroepen?
Het verwijderen van brievenbussen is een autonoom besluit van Post.nl. Post.nl beroept
zich op de nieuwe Postwet die in 2016 is ingegaan. De wijzigingen in de wet stelt Post.nl in
staat het brievenbussennetwerk aan te passen, wat in de praktijk betekent sterk te
reduceren. Post.nl heeft een klankbordgroep bestaande uit landelijke organisaties die

contact gelegd hebben met lokale organisaties geconsulteerd.

Cemeenten zelf zijn niet betrokken bij de besluitvorming over de te verwijderen
brievenbussen. Op I 9 juli 2O17 vond een informatiebijeenkomst plaats waar alleen
belangengroeperingen voor uitgenodigd werden. Over de aard en opkomst van die
bijeenkomst zUn wU niet geïnformeerd.
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Omdat wij geen partij voor Post.nl waren, is ons niet bekend of er gesproken is over

alternatieven.

5. Zo ja, welke afspraken zijn er met Post.nl gemaakt ten aanzien van het mon¡toren van het

voldoende bedienen van ouderen en andere doelgroepen?

Dat is ons niet bekend.

6. ls het college voornemens in het kader van part¡c¡patie en het bestrijden van eenzaamheid

de tevredenheid onder deze doelgroepen te polsen?

Wij hebben geen concrete plannen om te polsen hoe tevreden inwoners zijn over de

voorgenomen reductie van brievenbussen. Omdat participatie en bestrijden van

eenzaamheid wel tot onze beleidsdoelen behoren, monitoren we in brede zin natuurlijk wel

hoe het daarmee gesteld is.

7. Welke concrete stappen zou het college kunnen vervullen in deze?

Mocht zich op wat grotere schaal een probleem voordoen, dan vraagt dit om een

(collectieve) oplossing die wij door onze partners laten uitwerken.

Met vriendelijke groet,

burgemeester en wethouders van Alphen aan den Rijn,

de secretaris, de burgemeester,
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drs. ing. P.D. Wekx MBA mr. drs. J.W.E. Spies


